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____________________________________________________________ 

23η & 24η ΣΥΝΕΔΡ  ΔΗΜΟΤ ΣΥΜΒ ΔΗΜ  ΚΑΡΔΙΤ ΤΗΣ ΤΡΙΤΗΣ 7/12/2021 

…     από 3:11:28’. 

0:02:00’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ερωτήσεις… θα ξεκινήσουμε με τον κο Κρανιά… κε Κρανιά 

σας ακούμε…  

0:02:05’…Δ. Σ. ΚΡΑΝΙΑΣ… ευχαριστώ πρόεδρε… δυό ζητήματα… θα υπενθυμίσω…  

0:02:12’…το ένα θέμα… αφορά ένα ψήφισμα… που είπαμε την προηγούμενη φορά… που 

αφορά τις δικαστικές διώξεις… σήμερα είχαν δικαστήριο οι αγρότες… και οι διωκόμενοι για 

τα Άγραφα… την Παρασκευή ξαναέχουν… δικαστήριο οι αγρότες… νομίζω αφού 

συμφωνήσαμε να βγεί ένα σύντομο ψήφισμα… συμπαράστασης… σε όσους αγωνίζονται… 

για τα δικαιώματα… κ.λ.π… 

0:02:30’…το δεύτερο θέμα… αφορά μια δημοσίευση που είδα… σήμερα στον τύπο… για 

την απόφαση που υπέγραψε ο Δήμαρχος… και συγκροτήθηκε η Επιτροπή… για την 

διαχείριση των ανεπιτήρητων ζώων… κυρίως αφορά την Νεράϊδα… αλλά αφορά και άλλες 

περιοχές… Καταφύγι κ.λ.π… να μας πείτε… τί έκανε αυτή η Επιτροπή μέχρι τώρα… τί έχει 

προγραμματίσει να κάνει… και σύντομα… αν υπάρχει κάποια εξέλιξη… όσον αφορά την 

λύση του έντονου προβλήματος… που αντιμετωπίζουν στη Νεράϊδα… δημοσιεύτηκε κάποια 

πρόσκληση…??? Θα δημοσιευτεί…??? Πού βρισκόμαστε…??? Να μας δώσετε μια 

ενημέρωση γιατί ανησυχούν οι άνθρωποι… καθώς πέρασε αυτή η χρονιά… μπαίνει η 

επόμενη… και θα είμαστε πάλι στα ίδια…???  

…θα περιοριστούμε σε αυτά… τις υπόλοιπες… πάρα πολλές υπολογίζω ερωτήσεις… θα τις 

κάνουμε στο επόμενο Δ.Σ… που δεν θα έχει προϋπολογισμούς και τεχνικά προγράμματα… 

όπως έχουμε σήμερα… (τέλος ερώτησης 0:03:20’)              

0:09:28’…ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… κε πρόεδρε έχω το λόγο…??? …να πώ κατ’ αρχήν 

για τις διώξεις που ακούστηκε… από τον συνάδελφο τον κο Κρανιά… βεβαίως να βγεί ένα 

ψήφισμα… να επικαιροποιήσουμε την απόφαση την οποία είχαμε πάρει… με την οποία 

δηλώναμε την συμπαράστασή μας… στους ανθρώπους οι οποίοι… αγωνίστηκαν για τις 

ανεμογεννήτριες… για τους αγώνες τους αγροτικούς… 

0:09:58’…για τα ανεπιτήρητα… όπως είπατε κε Κρανιά… η βούληση της Δημοτικής 

Αρχής… παρ’ όλο που τα ανεπιτήρητα… δεν ανήκουν επαναλαμβάνω… στην δικαιοδοσία 

πλέον… του δήμου… ο δήμος έχει τα αδέσποτα… δεν θεωρούνται αδέσποτα αυτά… τα 

ανεπιτήρητα είναι ζώα… τα οποία επιτηρούνται… παρ’ όλα αυτά… για να δείξουμε στους 

κατοίκους… ότι θέλουμε πραγματικά… να επιλύσουμε το πρόβλημα… που τους 

απασχολεί… και είναι έντονο… γι’ αυτό… και οι άνθρωποι αυτοί… έχουν κάνει 

επανειλημμένα… οχλήσεις προς τον δήμο… συστήσαμε λοιπόν την Επιτροπή… για να 

μπορέσουμε να… βγάλουμε στην δημοσιότητα… την δημοπρασία… με την οποία… αν 

υπάρχει κάποιος… ενδιαφερόμενος… από την περιοχή… να μαζέψει αυτά τα ζώα… για να 

μπορέσει να λυθεί… το πρόβλημα…  (τέλος απάντησης 0:10:45’)              
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…2021 Δεκέμβριος… Τρίτη 7.12.21:  σαναρτήθηκε στο Διαύγεια η υπ αριθ πρωτ 

22878/07/12/2021 απόφαση του Δημάρχου Καρδίτσας κ. Τσιάκου συγκρότησης της νέας 

3μελούς επιτροπής για τα ανεπιτήρητα / πρόεδρος ο Παπαδημητρίου Φώτιος (με 

αναπληρωτή τον κ. Κουφόπουλο)…μέλος την γεωπόνο κα Αργύρη Παρασκευή (με 

αναπληρώτρια την κα Σκόνδρα Μαρίνα)… μέλος τον Πρόεδρο της Τ. Κ. όπου εντοπίζονται 

ανεπιτήρητα…  
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_______________________________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2021 / 12:47’ 



Συγκροτήθηκε τριμελής επιτροπή για τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα στο Δήμο 

Καρδίτσας 

Με απόφαση του Δημάρχου Καρδίτσας Β. Τσιάκου συγκροτείται τριμελής επιτροπή 

παρακολούθησης του προγράμματος διαχείρισης ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων 

(αιγοπρόβατα και βοοειδή) του Δήμου Καρδίτσας στην κατεύθυνση να δοθεί λύση σε ένα 

χρόνια πρόβλημα που έχει φθάσει πρόσφατα μέχρι και την Βουλή. 

Η Επιτροπή θα αποτελείται από: 

Τον κ. Παπαδημητρίου Φώτιο Αντιδήμαρχο Αγροτικής Ανάπτυξης & Οικονομίας του Δήμου 

Καρδίτσας ως πρόεδρο της Επιτροπής, με αναπληρωτή τον κ. Κουφόπουλο Δημήτριο 

Αντιδήμαρχο Προγραμματισμού και Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων του Δήμου Καρδίτσας. 

Την κ. Αργύρη Παρασκευή γεωπόνο του Τμήματος Αγροτικής Ανάπτυξης, με αναπληρώτρια 

την κ. Σκόνδρα Μαρίνα γεωπόνο του ιδίου Τμήματος. 

Τον Πρόεδρο της Τοπικής ή Δημοτικής Κοινότητας, στη χωρική αρμοδιότητα της οποίας 

εντοπίζονται τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα. 

  Έργο της επιτροπής θα είναι η παρακολούθηση του προγράμματος διαχείρισης 

ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων στο Δήμο Καρδίτσας 
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_______________________________________________________ 

ΑΓΙΑ ΤΡΙΑΔΑ ΕΥΡΥΤΑΝΙΑΣ / ΤΕΤΑΡΤΗ 1 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2021 / 12:30’ 
Τα γελάδια κάνουν βόλτα στης Αγάπης μου την πόρτα, τα γελάδια κάνουν κύκλο στης 
Αγάπης μου τον κήπο, λέει ένα Παραδοσιακό τραγούδι. Τα γελάδια αλωνίζουν Κάθε βράδυ 
ΜΈΣΑ στο Χωριό. ...Μήπως ήρθε η ώρα οι Υπεύθυνοι να βρείτε λύσεις? ???? Αλλιώς 
ΠΑΡΑΙΤΗΘΕΊΤΕ επειδή είστε Άχρηστοι. Από τον Εισαγγελέα ώς τον τελευταίο Δημόσιο 
Υπάλληλο. ... 
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


